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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Hivatala 

K.\ AA '51\ 
,,eu 2018 AUG 2 2. 

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben
Írásbeli két-dés

Tisztelt Elnök Úri 

A;;,; Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014, (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat" és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 109,§ 1.
pontja szerinti feladatkörében eljáró Trócsányi László Igazságügyi Minisztériumot vezető
miniszterhez,

,,Mennyien igényelték 2018. augusztusáig a magáncsőd intézményét?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úri 

Korábbi válaszai alapján tudható, hogy az adósságrendezésben érintettek száma valóban
növekszik, ám úgy tűnik, hogy mintha megtorpanna az emelkedés üteme. Ezzel nem is lenne
probléma, ha közben nem lenne nagyságrendekkel magasabb az adóssággal küzdő családok
száma.
Korábbi válaszai szerint 2017.januá1jáig 659 eljárást kezdeményeztek a természetes személyek
adósságrendezéséről szóló 2015. évi CV. törvény alapján. 2017. augusztus 17. napjáig ez a.
szám 980-ra nőtt. Legutóbb pedig azt írta, hogy 2018. június 4-éig összesen 1251
adósságrendezési eljárást kezdeményeztek az érintettek, az eljárások közül 1068 folyamatban
van. Tehát közel egy év alatt, nagyjából mindössze annyival nőtt az érintettek száma, mit
korábban egy fél év alatt.
Mindezek miatt kérdezem:

• Mi az oka a növekedés megtorpanásának?
• Mennyien kezdeményezték 20.18. augusztus 22-ig a családi csődvédelemről szóló

eljárást?
• Ezek kdzül mennyi jutott el a bírósági szakaszba?
• Az adósok közül hányan nem feleltek meg a törvényi feltételeknek, ezeknek

jellemzően mi volt az oka?
• A befogadott kérelmek közül mennyiből lett tényleges magéncsöd-eljárás?
• Mennyi adós állapodott meg a hitelezőkkel a bírósági eljáráson kívül?
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• Mennyien igényeltek illetve kaptak a központi ldHtségvctósből törlesztésí
támogatást n lakhatására szolgáló Ingatlannal összefüggő hlteljogvlszonnyal vagy
pénzügyi lízíngszerződéssel összefüggő kötelezettségei teljesítéséhez?

• Átlagosan mekkora összegű és általában milyen jellegű adósságok kapcsán
kezdeményezték az eljárásokat?

• A mai napig mennyit költött a kormány a rendszer működésére és annak
kommunikációjára?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 22.

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

(MSZP)


